
Zápis ze zasedání Komise pro školství, kulturu a sport ze dne  

               27. 4. 2023 

Přítomni:  K. Linková, V. Kokeš, K. Talichová, P. Žebráková, V. Doležilová, 

T. Červinka, K. Klímová 

 

Hosté:   L. Alinčová, P. Hilmarová 

 

Předsedkyně komise přivítala přítomné navrhla program komise: 

MŠ Kunratice 

ZŠ Kunratice 

Sport 

Kultura 

Dotační program MČ 

Různé 

 

L. Alinčová navrhla odložit projednávání bodu „Dotační program MČ“, protože 

z hlediska právního požádala o účast na projednávání tajemnice MČ, která je 

v současnosti na dovolené. Souhlasné stanovisko. 

K. Linková seznámila přítomné s vyhlášením výzvy na budování kapacit dětských 

skupin z Národního plánu obnovy – především velké investiční dotace (1–25 mil. Kč), 

cílené na obce a veřejnou správu. Příjem žádostí bude průběžný, v případě velkého 

zájmu bude výzva navýšena. Dotační program pro stávající dětské skupiny s ohledem 

na zpřísňující se podmínky ze strany požární bezpečnosti bude teprve vyhlášen. 

K. Linková upozornila na existenci Demografického portálu pro municipality (SC&C), 

který je placený, ale dává obcím data pro plánování. L. Alinčová reagovala, že MČ má 

aktuálně zpracovaný Strategický plán včetně demografické studie, proto je otázka, zda 

by to byl nyní pro MČ efektivní nástroj. 

MŠ Kunratice 

L. Alinčová seznámila přítomné se stavem „Rekonstrukce MŠ za účelem energetických 

úspor“. Ve VŘ byla vybrána společnost di5, která zpracuje PD pro SP a výběr 

zhotovitele. V první etapě společnost zpracovala studii možných stavebních úprav, dle 

které bylo rozhodnuto: 

 Vyměnit 23 let staré plynové kotle za kondenzační 

 Vyměnit zkřížená okna za nová s trojitými skly 

 Zateplit budovu 

 Částečně vyměnit elektrické rozvody a hromosvod 

 Nerealizovat instalaci FVE, protože by bylo nutné vyměnit střešní krytinu, MŠ 

je v létě mimo provoz a na sedlovou střechu by bylo možné umístit velmi 

omezený počet panelů s nedostatečným výkonem, tedy by návratnost za 

investici nebyla finančně efektivní. 

 

ZŠ Kunratice 

Zástupkyně ředitele ZŠ Kunratice O. Králová telefonicky (dnes byl ukončen zápis) 

podala informaci, že k zápisu do prvních tříd se dostavilo 103 dětí (včetně ukrajinských), 

z čehož je 16 odkladů. Vzhledem k tomu, že ZŠ je připravena přijmout 90 dětí, nebude 

nutné losovat. 



Byla zmíněna problematika „zápisové turistiky“ a aktuálního postupu Prahy 6, který je 

ovšem v rozporu s platnou legislativou. V. Doležilová oznámila, že se legislativně 

připravují změny v zápisech do škol, které by měly omezit „zápisovou turistiku“. 

L. Alinčová podala informaci, že MČ Praha 11 s ohledem na to, že ul. Hornomlýnská, 

U Zeleného ptáka, Jana Růžičky a U Kunratického lesa jsou školským obvodem také 

k ZŠ Campanus (i k ZŠ Kunratice), požádala o dar pro ZŠ Campanus. Komise toto 

považuje za nesystémové, ZŠ dostávají prostředky na provoz dle počtu žáků od MHMP, 

komise jednomyslně doporučila nic neplatit. 

 

Sport 

L. Alinčová oznámila, že byla vypovězena smlouva projektantovi, který vyhotovil PD 

pro stavební povolení na nové zázemí fotbalu a bylo vypsáno nové VŘ na zhotovitele 

zadávací dokumentace pro výběr zhotovitele včetně výkazu výměr a doplnění 

energetických úspor nové budovy (původní zadání PD bylo z r. 2019 z doby před 

covidem a energetickou krizí). 

J. Kokeš podal informaci, že konečné úpravy fotbalového hřiště v ZÚ budou dokončeny 

v červnu. 

 

Kultura 

P. Hilmarová podala přehled o připravovaných kulturních akcích. L. Alinčová uvedla, 

že MČ se finančně podílí na akci Divadlo v parku a za to mají kunratické děti zlevněné 

rodinné vstupenky na 250 Kč.  Je možné je získat přímo v MŠ a ZŠ Kunratice nebo 

prostřednictvím kunratické radnice. 

 

 

 

Příští zasedání komise se bude konat ve čtvrtek 15. května 2023 od 17,00 hodin v budově 

ÚMČ. 

 

Zapsala: L. Alinčová 

 

 

 

 

 
 


